
 27/11/2024מתאריך  501פרוטוקול ישיבת מועצה מן המניין מס' 
 

 המועצה ראש – פינטו סהר :משתתפים
 מועצה וחברת המועצה ראש. ס – בוחר  בן דורית                    
 מועצה חבר – מזגני אליאב                    
 מועצה וחבר המועצה ראש. ס – אזרד שלום                    
 מועצה חברת -לוי מלי                    
 מועצה חברת – מדר שרה                    
 מועצה חבר – דוד הראל                    
 מועצה חבר – גמליאל יואל                    
 מועצה חברת -לנקרי טליה                    
 מועצה חבר – אלפסי יעקב                    
 חברת מועצה – גווילי זוהר                    

 
 מועצה וחבר המועצה ראש. ס – אהרון תומר       :חסרים

 מועצה חבר – תנעמי יקותיאל                    
 מועצה חברת – אוזלבו נחל                    
 מועצה חבר – רווח סהר                    

 
 המועצה ל"מנכ – רוטשס שמואל       :נוכחים

 המועצה ש"יועמ – סקורקה-דמארי גליתעו"ד                     
 המועצה מבקר – אורפני רן                    
 החינוך אגף מנהל – לבינסקי רן                    
 המועצה גזברית – אדרי ליליאןרו"ח                     
 הנדסה אגף מנהל -פנוביץ סלאבן                    
  המועצה ראש עוזרת – מכטינגר אוראלעו"ד                     
 המועצה ועדות מזכירת – רביד רותי                    

 
 .20:29הישיבה בשעה ראש המועצה פותח את  -

 
,  לפרוטוקול חבר המועצה יואל 501פתחנו את ישיבת המועצה מן המניין מס'  -ראש המועצה

, חברת המועצה זוהר גווילי וחבר גמליאל עזב את הישיבה, לצערי גם חברת המועצה טליה לנקרי 
 ישיבה.נמצאים בלא המועצה יעקב אלפסי 

 
 להלן סדר היום: 

 
 

 .20/08/2024דיווח פרוטוקול ועדת תרומות מיום   1סעיף 
 

 מנהלת השפ"ח. -פרוטוקול ועדת תרומות וכן מכתב בקשה מאת דר' מרסלה ליפרמן -מצ"ב 
 

, צירפנו לכם את הפרוטוקול 28.6.24דיון בפרוטוקול וועדת תרומות מתאריך  -ראש המועצה
אנחנו שמחים על כך שאנחנו מגייסים תרומות, גייסנו  גם  ומכתב בקשה מאת מרסלה ליפרמן.

ז משפחה ובמקרה הזה למרכז להתפתחות לאם ולילד. כמובן העניין נבדק ע"י היועמ"ש למרכ
בהליך הנדרש כדי לוודא שאין פה חלילה ניגוד עניינים או איזה שהיא מניעה משפטית ויש פה גם 

חתימת חברי ועדת התרומות. אין הצבעה זה רק דיווח ועובר לפרסום, את המלצת היועמ"ש וגם 
 נכון היועמ"ש?

 רק דיווח. -היועמ"ש
 חברת המועצה טליה לנקרי חזרה לישיבה. -לפרוטוקול -ראש המועצה

 חברת המועצה זוהר גווילי חזרה לישיבה.                    
 חבר המועצה יואל גמליאל חזר לישיבה.                    

את ישיבת המועצה נפתח את הישיבה מחדש לאור המשחקים פה של יואל גמליאל, אנחנו פותחים 
 . 1-, היינו ממילא בסעיף ה501מן המניין מס' 

הבנתם את התרגיל, הוא רצה שלא יהיה פה רוב כדי שנדחה את הישיבה בכמה ימים, פשוט סתם 
אז כמו  עוד הוצאה לתושבי גדרה, התקשקשות. אבל ברוך השם שכולם פה ונמשיך את הישיבה.

דיווח פרוטוקול ועדת תרומות,  1, סעיף 501המניין מס' מן שאמרתי פתחנו את ישיבת מועצה 
שמחים שאנחנו מגייסים תרומות, מביאים תרומות, מביאים כסף למען תושבי גדרה. העניין נבדק 
 ע"י היועמ"ש, המסמכים נמצאים לפניכם. היועמ"ש בודקת שאין כל מניעה משפטית, זה מונח



. אין פה הצבעה אנחנו רק מדווחים ועולה לאתר , , אם מישהו רוצה לומר משהו הוא מוזמןלפניכם
 המנכ"ל לוודא שזה עולה לאתר בהתאם לפרוטוקול.

 
 

 .30.6.2023דיון בדו"ח כספי חצי שנתי סקור ליום   2סעיף 
 
 דו"ח כספי משרד הפנים חצי שנתי, גדרה. –מצ"ב  

 
אז יוצא  2023מקריא את הסעיף, בגלל שההנהגה הקודמת לא הגישה דוחות בשנת  -ראש המועצה

הפוך שאנחנו צריכים להביא עכשיו את הדוח הסקור, דוח שבעצם משרד הפנים עבר עליו ולכן הוא 
 . שאלות? אין שאלות, נמשיך הלאה.2023מוצג לפניכם, דוח לאמצע 

 
 .4202לשנת  3דיון בדו"ח כספי רבעון    3סעיף 

  
 .2024לשנת  3דו"ח כספי רבעון  –מצ"ב 

 
 מקריא את הסעיף, על כך -ראש המועצה
 לא הגשת אותו בזמן. -יואל גמליאל

ימים, זה לא תקציבי זה דיון בדוח. הגשנו את  10הגשנו אותו בזמן, זה לא דורש  -ראש המועצה
 ימים מראש, 10. תקציב, חוקי עזר ותשלומי חובה אלו נושאים שדורשים 2024הדוח של שנת 

תוציא את הסעיף ותראה. דוח רבעון שלישי , אני מבין שאין רצון לדון בו. הוא מראה בדיוק את  
 שמתחילים להשפיע לטובה.המהלכים שעשינו 

 לפרוטוקול, מה שהיועמ"ש אמרה תקציב, חוקי עזר ותשלומי חובה. 
, לצערנו הדוחות לא הוגשו, הבנו את זה כבר בגלל זה גם לא 3אנחנו דנים פה בדוח כספי רבעון 

. אנחנו עכשיו מצמצמים טווחים הגשנו את כל הדוחות 2023קיבלנו סיוע שהיה אפשר לקבל לשנת 
שים ואנחנו כן מביאים התנהלות ישרה, מקצועית שהיא משקפת את הכל ואני גם שמח שהדוח הנדר

מלש"ח גירעון סוף רבעון ראשון,  75מראה על שינוי מגמה. ראינו את המצב הקשה שקיבלנו לידנו 
מלש"ח בגלל  80-הגירעון עוד העמיק, התקרב כמעט ל בעצם מתי שנכנסנו לתפקיד. רבעון שני

וקח זמן להשפיע. ופה אנחנו כבר רואים את הגירעון במגמה הפוכה ומתחיל שלמהלכים ל
 להצטמצם ואנחנו נמשיך ונפעל גם לצמצם את הגירעון וגם לשפר את השירותים לתושבי גדרה. 

  
 אישור מינוי חברת המועצה הגב' שרה מדר כמחזיקת תיק הספרייה.   4סעיף 

 
לומר לשרה קודם כל תודה, שרה בהתנדבות מלאה, מקריא את הסעיף, אני רוצה  -ראש המועצה

ועסוקה והחיים והמירוץ, ובתוך כל זה מוצאת/מייצרת זמן שאין,  להתנדבות  אמא לילדות קטנות
הם עצומה למען תושבי גדרה. קודם כל תודה על נושא "עוגן למילואים", כשאנחנו נכנסנו לתפקיד 

את זה לכך שאנחנו כיכבנו בכתבה ארצית אמרו לנו שהרגישו שלא מתייחסים אליהם והבאת 
כרשות שהיא מודל ועושה דברים מדהימים למען משפחות  "עוגן למילואים"שיצאה מטעם 

אז זה הכל עשייה שלך מבורכת, תודה רבה. תודה על העשייה שלך למען תושבי גולדה,  המילואים
בור ואנחנו נשב עם הציבור ישבנו גם היום ואנחנו מאיצים את הפיתוח שם, אנחנו נעשה שיתוף צי

ה, אמרנו המטרה שלנו להביא את דעל כל התכננוים העתידיים, באמת כדי להביא את תושבי גול
שנים ואת "משגעת" את כולנו כמו  3תושבי גולדה שיפסיקו לחיות באתר בנייה שהם חיים בו כבר 

משמעותית, אני חושב  שצריך כדי שזה יקרה. גם נושא המשפחות הצעירות, העשייה שלך היא סופר
שהעובדה שלקחנו תיקים שבעבר לא היו בפוקוס מה שנקרא, יש לנו חברות וחברי מועצה במקרה 
הזה אותך שלקחת את זה וזה מדהים. שרה באה ביוזמתה ואמרה תנו לי גם את התיק הזה, אני 

ה לא רק מחברת את זה וזה נכון לחבר לנושא של המשפחות הצעירות והספרייה בראיית הספריי
אלא גם כמרכז חברתי וקהילתי. תודה רבה על היוזמה שלך ואנחנו  כמקום שמחליפים שם ספרים

 אישור מינוי חברת המועצה שרה כמחזיקת תיק הספרייה? 4נאשר את זה, מי בעד סעיף 
 אחד. -פה הצבעה:

 החלטה: אושר פה אחד.
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 אישור הרכבי וועדות:  5סעיף 
 

 הרכבי הוועדות, פרסנו פה את כל הוועדות לפניכם, אני אעבור עליהן. אישור -ראש המועצה
 

 :וקליטה ועדה לקליטת עלייה .א
 יו"ר הוועדה. –סהר פינטו, ראש המועצה               
 כל חברי המליאה              
 מנהלת המחלקה לשירותים חברתיים. -רינת יעקבי              
 מנהלת מח' קליטה. -אלמוג מקוריו              
 סלאבה פישביין. –נציג ציבור               

 לחברי נוסף, הוועדה ר"יו אני המליאה חברי כל את שמנו, וקליטה עלייה ועדת -ראש המועצה
 הקליטה' מח מנהלת מקוריו אלמוג, החברתיים השירותים מנהלת יעקבי רינת גם תהיה המליאה

 מי נגד? מי נמנע? ?בעד מי, זה על נצביע. פישביין סלאבה ציבור ונציג
 אני בכלל טוען שאנחנו בוועדות צריך להתחלק שווה בשווה כל הסיעות. -יואל גמליאל
 יש פה את כל חברי המליאה. -אליאב מזגני
ון לא קשור, וועדות צריכות להתחלק באופן שווה במיוחד וועדת מכרזים וועדת תכנ -יואל גמליאל

 ובנייה, יש סמכות שצריך לתת לאופוזיציה. 
 בוועדת מכרזים יש אופוזיציה. -אליאב מזגני
 מי?מי? קותי? קותי הוא קואליציה. -יעקב אלפסי
 קותי הוא אופוזיציה. -אליאב מזגני
 לא עלינו. ,די, די המשחקים האלו -יעקב אלפסי
 אדם.-אתה לא תגיד לי מה ההגדרה של בן -אליאב מזגני
עם כל הכבוד סיעות גדול צריכות ייצוג גדול יותר, בזמנו הוא עתר לבית המשפט  -יואל גמליאל

נציגים לכן אני מבקש כסיעה גדולה של האופוזיציה ייצוג  2שנתתי לו נציג אחד ובסוף הוא קיבל 
 הולם יותר.

 בוא, גם אנחנו כאופוזיציה צריכים. -יעקב אלפסי
בסעיפים שעל סדר היום, כל המחלוקות בתוך האופוזיציה  חברים בואו נתמקד -ראש המועצה

יחד. אין לנו  כולכםכרגע לא מעניינות אותנו, תסתדרו בעצמכם, תגישו רשימה מוסדרת חתומה 
שום עניין להתערב לכם בנציגים מי שאתם רוצים יהיה רק אל תדרסו אחד את השני, תביאו ביחד 

 ואנחנו נאשר את זה.כל אופוזיציה מי שאתם רוצים שיהיה איפה 
 ועדות קישוט תשאיר את זה. -יואל גמליאל

לא וועדות קישוט, ועדות מאוד רציניות, לא לקרוא לוועדות האלה ועדות קישוט.  -ראש המועצה
 עצוב לי 

 כי אם לא אנחנו פונים למבקר המדינה ולמשרד הפנים. ,קבל נציגותאנחנו נ -יואל גמליאל
 בסדר, תפנו לאן שאתם רוצים.  אין בעיה הכל -ראש המועצה
 יש פה דבר שהוא לא תקין, אתה בעצמך עתרת וקיבלת נציג. -יואל גמליאל

 מי נתן לו עוד נציג, מי? -שלום אזרד
 אני, המועצה אישרה בסוף שניים. -יואל גמליאל

 למה הבאת לו רק אחד? התעמרת בו? -שלום אזרד
ייצוג שהוא עוד יותר גדול ממה שמגיע. אנחנו לא לא בואו זה מתמטיקה,  יש פה  -ראש המועצה

 באותו מקרה היינו חמישה והגיע לנו שניים. 
 אנחנו שבעה באופוזיציה. -יעקב אלפסי

 אמרתי אין שום בעיה, תביאו איזו חלוקה פנימית שאתם רוצים. -ראש המועצה
 גם ועדת מכרזים? -טליה לנקרי

 ת, תחלקו.כל האופוזיציה, תביאו חלוקה אחר -ראש המועצה
 כמה נציגים? -יעקב אלפסי

מחייב לא רק להתלהב פה אני רוצה לומר משהו חשוב, להיות חבר בוועדות זה  -ראש המועצה
התמכרויות בסמים,  הייתה השבוע ישיבה סופר חשובה של הוועדה למאבק  .אנחנו רוצים

ה יואל גמליאל לא באלכוהול וטיפול בדרי רחוב, גם חברת המועצה טליה לנקרי וגם חבר המועצ
 טרחו להגיע לישיבה.

 אני הודעתי שאין באפשרותי להגיע. -טליה לנקרי
נציג המשטרה היה, נציגה של הרשות לביטחון לאומי הייתה. הייתה ישיבה סופר  -ראש המועצה

חשובה, אגב שרה מדר הייתה יו"ר הוועדה, ניהלה את הישיבה בצורה יפה. עצוב לנו כמועצה 
מירושלים, מיבנה כל הנציגים ובסוף טליה לנקרי ויואל גמליאל לא טורחים להגיע  שמגיעים כולם 

לוועדה כזו חשובה. אני אומר אז גם לבוא לוועדות זה חשוב, וראינו גם במקרה וועדת הביקורת 
למלא את התפקיד ולא רק להגיד אני רוצה להיות חבר/חברה בוועדה אבל כשדנים בנושא חשוב 

קבעה אותו כיעד  2025נושא שאנחנו חייבים להיאבק בו ומשטרת ישראל לשנת  של סמים, אלכוהול
בנושא הנוער, טליה לנקרי ויואל גמליאל לא מגיעים ואז השולחן נראה ריק מצד של המועצה, זה 

 מביש. אז אני מבקש מכולם להגיע לישיבות של הוועדות כמו שצריך.



 י בעד? מי נגד?של הוועדות, ועדה קליטת עלייה, מב כנמשיך בהר
 נמנע                                           בעד: הצבעה

 סהר פינטו                                יואל גמליאל              
 דורית בן בוחר              
 שלום אזרד              
 אליאב מזגני              
 מלי לוי               
 שרה מדר              
 הראל דוד              
 טליה לנקרי              
 זוהר גווילי              
 יעקב אלפסי              

 נמנע. 1בעד,  10
 החלטה: אושר ברוב קולות.

 
 ועדה למיגור אלימות: .ב

 יו"ר הוועדה. -סהר פינטו, ראש המועצה              
 המליאה.כל חברי              

 מנכ"ל המועצה. –שמואל רוטשס              
 מנהל אגף החינוך. –רן לבינסקי              

 מנהל אגף ביטחון. –זוהר שוקר              
 מנהלת המחלקה לשירותים חברתיים. –רינת יעקבי              

 
מקצוע מצויינים מקריא את כל חברי הוועדה כולל אנשי המקצוע, כולם אנשי  -ראש המועצה

 שעובדים בלי סוף למען תושבי גדרה. מי בעד הרכב הוועדה? מי נגד? מי נמנע?
 אני נגד. -יואל גמליאל

 גדנ                                           בעד :הצבעה
 גמליאל יואל                                פינטו סהר              
 בוחר בן דורית              
 אזרד שלום              
 מזגני אליאב              
  לוי מלי              
 מדר שרה              
 דוד הראל              
 לנקרי טליה              
 גווילי זוהר              
 אלפסי יעקב              

 נגד. 1בעד,  10
 .קולות ברוב אושר: החלטה

 
 אתרים:ועדה לשימור  .ג

 יו"ר הוועדה. –סהר פינטו, ראש המועצה               
 כל חברי המליאה.              
 מהנדס המועצה. –סלאבן פנוביץ               

לשימור אתרים, גם פה שמנו את כל חברי המליאה, אני רואה בזה דבר חשוב,  הועד -ראש המועצה
לתכנון ובנייה, אני חושב שזה נכון גם בהקשר  ועדה סופר חשובה. כמו שכולנו משמשים בוועדה

הזה. אנחנו מקדמים פה תהליכים מאוד חשובים ויהיו לנו בנושא הזה בשורות טובות לגבי אתר 
ארכיאולוגי שבעבר קברו אותו ואנחנו בעזרת השם נקדם פרוייקט שנחשוף אותו ונוציא אותו אל 

 הפועל.
 תזמנו אותנו. -יעקב אלפסי

חנו נוציא זימונים לישיבות. אז פה זה כל חברי המליאה וסלאבן מהנדס המועצה. אנ -ראש המועצה
 מי בעד הרכב הוועדה? מי נגד? מי נמנע?

 
 
 
 
 
 
 



 נמנע                                           בעד :הצבעה
 גמליאל יואל                                פינטו סהר              
 בוחר בן דורית              
 אזרד שלום              
 מזגני אליאב              
  לוי מלי              
 מדר שרה              
 דוד הראל              
 לנקרי טליה              
 גווילי זוהר              
 אלפסי יעקב              

 .נמנע 1, בעד 10
 .קולות ברוב אושר: החלטה

 
 לאיכות הסביבה:ועדה   .ד

 יו"ר הועדה –סהר פינטו, ראש המועצה               
 כל חברי המליאה              
 אמיר היטנר. – 1נציג ציבור               
 קותיאל.יפרופ' פועה בר – 2נציג ציבור               
 מ"מ מנהל מח' תברואה. –אביב חריף               

נציגי ציבור, נציג ציבור  2שמנו את כל חברי המליאה, יש פה מקריא את הסעיף, גם  -ראש המועצה
יאל  שעוסקת בתחום ואביב חריף שהוא מ"מ תקויאחד אמיר הייטנר ונציגה שנייה פרופ' פועה בר 

 מנהל מח' תברואה. מי בעד הרכב הוועדה?
 פה אחד. הצבעה:

 החלטה: אושר פה אחד.
 

 ועדת שמות: .ה
 יו"ר הוועדה. –שרה מדר              
 חבר מועצה –ראל דוד ה 
 חבר מועצה.  –יקותיאל תנעמי              

 מקריא את חברי הוועדה, מי בעד הרכב הוועדה? מי נגד? מי נמנע? -ראש המועצה
 נגד                                           בעד :הצבעה

 גמליאל יואל                                פינטו סהר              
 בוחר בן דורית              
 אזרד שלום              
 מזגני אליאב              
  לוי מלי              
 מדר שרה              
               דוד הראל              
 גווילי זוהר              

 הצביעו.לא  2-נגד ו 1, בעד, 8
 החלטה: אושר ברוב קולות.

 
 ועדה להקצאת קרקעות: .ו

 יו"ר הוועדה. –מנכ"ל המועצה  –שמואל רוטשס              
 גזברית המועצה. –ליליאן אדרי              
 יועמ"ש המועצה. –סקורקה  -עו"ד גלית דמארי              
 מהנדס המועצה. –סלאבן פנוביץ              
 אחראי תחום נכסים.             

 .ועדה מקצועיתזוהי מקריא את הסעיף והרכב חברי הוועדה,  -ראש המועצה
יואל הישיבה לא הסתיימה, בוא שב איתנו עד שהישיבה תסתיים, זה חשוב. יש פה לא רק ועדות 

 יש כאן עוד נושאים שחשובים למען תושבי גדרה.
 אני לא אצביע להרכבי וועדות שאין ייצוג לחברי אופוזיציה. -יואל גמליאל

טוב, נתנו ייצוג לכל חברי המליאה, מה שנקרא רק תגיעו יואל, רק תגיעו. לא צריך  -ראש המועצה
לריב כדי לריב, בינתיים לא הגעת לוועדות, אז בוא תגיע לוועדות כשאתה חבר בהם ואח"כ תתלונן 

 על וועדות שאתה לא חבר בהן.
 .20:46יואל גמליאל עוזב את הישיבה בשעה -

 ועדה להקצאת מקרקעין כמו שאמרתי ההרכב הוא סטטוטורי. מי בעד?  -ראש המועצה
 אין חברי מועצה בוועדה? -יעקב אלפסי



לא זה סטטוטורית, זה אסור ע"פ דין זו ועדה מקצועית בלבד, הבחינו בין הדברים  -ראש המועצה
לי אתה לא מבין כמה מלחמות יש על איזה ועדות הן בחוק קבועות עו דברים בחוק. תאמין קב

 מקצועיות ואיזה ועדות חברי מועצה. מי בעד הרכב הוועדה שהוא קבוע בחוק? 
 פה אחד. הצבעה:

 החלטה: אושר פה אחד.
 

 ועדת מל"ח:  .ז
 יו"ר הוועדה. –סהר פינטו, ראש המועצה               
 מנכ"ל המועצה. -שמואל רוטשס              
 מנהל אגף ביטחון.  –זוהר שוקר               

 מקריא את הסעיף והרכב חברי הוועדה, מי בעד? -ראש המועצה
 עדה כזו לא הייתה כל המלחמה?ואיך זה יכול להיות שו -טליה לנקרי

מלחמה הלחמה התכנס חדר זו ועדה שעכשיו אנחנו ממנים אותה, לאורך כל המ -ראש המועצה
החמ"ל שלנו. כל הזמן הוועדה הזו התכנסה, פעלה עשתה את כל מה שצריך, תאמיני לי עושים הכל 
כמו שצריך. כפי שאמרתי אנחנו מודל לחיקוי, אנחנו שמחים מאוד גם בהקשר הזה, טוב שאנחנו 

הזו עברה בחצי השנה רגון של פיקוד העורף על התהליכים שהרשות ינערכים. צריכים לשמוע את הפ
, בואו אני קורא לכולם גם בהקשר הזה .ואנחנו שמחים על כך וזה הוכח גם באירוע הטיל ,האחרונה

כולם יכולים לסייע ולא להלחיץ איפה שלא צריך להלחיץ. ועדת מל"ח מי בעד הרכב הוועדה? מי 
 נגד? מי נמנע?

 .אחד פה :הצבעה
 .אחד פה אושר: החלטה

 
 וחירום:ועדת בטחון   .ח

 יו"ר הוועדה. –ס. ראש המועצה -תומר אהרון              
 מנכ"ל המועצה. –שמואל רוטשס               
 מנהל אגף בטחון. –זוהר שוקר               

 מקריא את הסעיף והרכב חברי הוועדה, מי בעד הרכב הוועדה?  -ראש המועצה
 חברי מועצה?עוד למה אין  -יעקב אלפסי

 לא חל.  125זו לא ועדה פוליטית, כתוב בפירוש שסעיף  -המועצהראש 
 ועדת בנושאי בטחון, באמת? -יעקב אלפסי

תגיע לוועדות ואנחנו נדבר על זה, אנחנו גם הצענו לטליה להחזיק את תיק הבטחון  -ראש המועצה
 אבל במקום להצטרף לקואליציה היא הודיעה היום שהיא החליטה לחבור ליואל גמליאל.

 די כבר, אני לא מצטרפת לאף אחד. -טליה לנקרי
אמרנו לכם שאם את מצטרפת לקואליציה היא גם תקבל יו"ר הוועדה, אמרנו לך  -ראש המועצה

 להצטרף לעשייה לא בצד של ההכפשות. 
אמרתי לך אם אתה רוצה שאצטרף אליכם יש  לא הצטרפתי לאף אחד, לא מצטרפת, -טליה לנקרי

 להזיז אותו, זה הכל. פה בן אדם אחד שצריך
 זו הפסילה הזו? כמה  ה? ממה זה בן אדם שצריך להזיז אותו -ראש המועצה

 ערכים, ערכים שלי.זו פסילה של  -טליה לנקרי
שעות מפיצה שנאה, קללות, רעל. איזה ערכים  3איזה ערכים? של שנאה? את כבר  -ראש המועצה

הבאת לשולחן? איזה ערכים? זה הערכים שלך? לפסול אנשים? לפגוע אישית באנשים? להעליב 
אנשים? זה הערכים שלך. בושה, בושה ועצוב לי שאת לוקחת אחרים בני ערובה שהם לא חיים 

 בערכים של הפסילה.
 כן אני פוסלת אנשים, לערכים שלי יש גבול.  -קריטליה לנ

 את כנציגת ציבור עושה חרמות. -דורית בן בוחר
 כן חרמות, אנחנו עושים השנה במערכת החינוך תוכניות נגד חרמות. -ראש המועצה
 באמת טליה, זה היה שיא. -דורית בן בוחר

 אמת.דורית בסדר, את לא חייבת לקבל, אני בן אדם של -טליה לנקרי
 לא אמרתי שאת חייבת או לא, אני הבעתי את דעתי. -דורית בן בוחר

 בסדר גמור, אני מקבלת את דעתך אגב. רק אני פוסלת אנשים מה לעשות? -טליה לנקרי
פוסלים אנשים, לא עושים תלמידים לא לומדים מזה, אנחנו לא הטוב אני מקווה ש -ראש המועצה

 ים.חרמות ולא פוגעים באף אחד ולא מקלל
 זה לא חרמות. -טליה לנקרי

זה בדיוק חרמות, להגיד תוציא אותו ואז ניכנס, בן אדם שעושה למען תושבי גדרה  -ראש המועצה
שנה, עשה פה בעשור האחרון ורוב הזמן גם בהתנדבות.  20לא תעשי עוד אולי מה שלא עשית, מה ש

וביל את גדרה. ברוך השם שהוא כדי להשיש אין אחד שלא מעריך את העשייה שלו, השותף הכי טוב 
 נמצא פה איתנו סביב השולחן. 

על הזמינות  ומודים לכם תודה רבה שלום על כל העשייה שלך, אנחנו מחזקים אותך ואת הראל
 על העשייה הטובה והישרה שלכם ואני לא אתן לאף אחד להכפיש, לאף אחד שלכם לתושבים



ביזיונות כל הביזיונות חוזרות אליו, אז מה  להכפיש,  בושה. ואת מה שאומרים, כל מי שעושה
 שנקרא כפרת עוונות להגיד גם על הביזיון הזה והכל יהיה בסדר.

 אני בטוחה שהם יעשו מאמץ גם להחזיר את הביזיונות. -טליה לנקרי
 ועדת בטחון וחירום מי בעד הרכב הוועדה? מי נגד? מי נמנע? -ראש המועצה

 .אחד פה :הצבעה
 .אחד פה אושר: החלטה

 
 אפשר לעשות ועדת משנה? -יעקב אלפסי

רוצים להיות , אתם לא, לא כרגע. אמרתי תרצו להיכנס לעשייה תהיו שותפים בהכל -ראש המועצה
בוועדה שלכם נראה לכמה תגיעו, נעשה תקבלו את החברות  , ביציע ולצעוק, תהיו ביציע ותצעקו

חצי היריון, אין להיות פה ולא להיות שם, גם מעקב, תגיעו לוועדות תתרמו את חלקכם שם. אין 
 בואו תהיו שותפים לעשייה.

 אני אגיד רק את דעתי, רק את האמת. בוא, בוא, אני אגיד רק את דעתי. -טליה לנקרי
את החלטת רק  להכפיש, רק לפגוע בכולם ומדהים שבישיבה הזאת תושבי גדרה  -ראש המועצה

, ופוגעת בכל היתר, זה בלתי יאומן הדבר הזהעל גמליאל  פשוט מגינהראו, את מגינה רק על גמליאל 
פשוט בלתי יאומן. אני שמח שהם רואים את הפרצוף האמיתי שלך, את ההגנה שלך על גמליאל, 

 את ההגנה שלך על הדוחות של גמליאל את הפגיעה האישית שלך בכל חברי המועצה.
 אני לא פריירית ואני לא שותקת.ת. אתם תגנו אותי ואני לא שותק, אתה מדבר עלי -טליה לנקרי

שהוא לא ", "אסון", "אפס", היחידה שמעליבה. בינתיים את היחידה שמעליבה פה -ראש המועצה
 ."אני מעליכם", "אתם קטנים עלי", "יהיה

אני  אני אגיד רק את האמת, מה לעשות? עוד משהו? כן, כן אתה והוא, מה לעשות? -טליה לנקרי
 רק את האמת. דאגי

 טוב, ברוך השם שהצילנו מעונשה של זאת. -ראש המועצה
 ברוך השם. אני אומרת רק את האמת. -טליה לנקרי
 בדיוק. -שלום אזרד

 אל תתערב, כל אחד והמקום שלו. האת -טליה לנקרי
 קחי את הכדור ותשתקי. -שלום אזרד

 לא דיברתי אליך, עם כל הכבוד -טליה לנקרי
 , אפס אפסים את.חוצפנית, תשתקיבושה וחרפה,  -שלום אזרד

  מי אתה שתאמר לי לשתוק. -טליה לנקרי
 יותר ממך. -שלום אזרד

 הנה תראה מי האנשים שלך. -טליה לנקרי
תגידי את ממש מנותקת! את קיללת פי כמה את כולם פה, על מה את מדברת?  -ראש המועצה

הביטחון שיראו איך את מדברת,  ובוועדת 12בושה! אולי צריך בערוץ  קיללת את כולם פה, בושה!
שיראו איך את מדברת. זה ערכים, להשפיל, להתנשא, לפגוע, לעשות חרם, לפסול זה הערכים 
 שהבאת. אנחנו עכשיו במערכת החינוך עושים תוכניות נגד חרמות, נגד שיח כזה, נגד שיח מכפיש

 אינו את השיא שלך.באמת בושה, כל פעם שחושבים שר ואת מביאה את זה פה לשולחן, בושה. 
 רק את האמת, רק את האמת, הגיע הזמן לפוליטיקה אחרת. -טליה לנקרי

 זה פוליטיקה אחרת, כן של הכפשות, של התנשאות, של התנהלות מבישה. -ראש המועצה
 אתה זה שעוסק בהכפשות של חברי מועצה, הגיע הזמן   -טליה לנקרי

 שנים ונראה מה יהיה. 5שנים, תתאפקי  5תתאפקי  -ראש המועצה
 ברוך השם,  אני אתאפק. -טליה לנקרי

 יושבים ומקללים.אז שאין אלטרנטיבה כברור,  -ראש המועצה
 לא קיללתי, חצוף! -טליה לנקרי

 הניתוק הוא חזק, אבל בסדר כשמשעמם מגיעים לשם, הכל בסדר. -ראש המועצה
 ע מה זה קללות.כנראה אתה לא יוד -טליה לנקרי

 כנראה אצלך אני באמת לא יודע מה זה קללות, כנראה. -ראש המועצה
  כמה שקרים יכולים להיות פה. -טליה לנקרי

תתביישי שאת מעודדת הסתה ופגיעה  .הסתה מעודדת שאת תתביישי, לך תתביישי -ראש המועצה
על השליחות הציבורית שלנו.  שהם משלמים המחירבבני המשפחות שלנו כאילו לא מספיק 

 אין לך גבול, אין לך גבול, תתביישי. שאת מעודדת פגיעה בילדים קטנים,תתביישי לך 
 מה? איזה פגיעה בילדים קטנים? -טליה לנקרי

 הרעשים פה של טליה צועקת ונעבור לוועדה הבאה.את בואו ננסה לנטרל  -ראש המועצה
 

 ועדת רכש ובלאי: .ט
 יו"ר הוועדה. –מנכ"ל המועצה  –שמואל רוטשס                
 יועמ"ש המועצה. –סקורקה -עו"ד גלית דמארי               
 גזברית המועצה. –ליליאן אדרי                



ועדת רכש ובלאי, בואו ננסה לנטרל את הרעשים, את טליה שצועקת. זוהי ועדה  -ראש המועצה
ברי הוועדה, השמטתם את התואר רואת חשבון שליליאן עבדה עליו שנים מקצועית, מקריא את ח

 רבות. מי בעד הרכב הוועדה? מי נגד? מי נמנע?
 .אחד פה :הצבעה

 .אחד פה אושר: החלטה
 

 ועדת תמיכות:  .י
 יו"ר הוועדה. –מנכ"ל המועצה  –שמואל רוטשס                
 יועמ"ש המועצה. – סקורקה-עו"ד גלית דמארי                
 גזברית המועצה. –ליליאן אדרי רואת חשבון                

 מקריא את הסעיף והרכב חברי הוועד, ועדה שגם היא מקצועית.  מי בעד? מי נגד?  -ראש המועצה
 .אחד פה :הצבעה

 .אחד פה אושר: החלטה
 

 ועדת השקעות:  .יא
 הוועדה.יו"ר  –גזברית המועצה  –ליליאן אדרי רואת חשבון  
 יועמ"ש הוועדה.   –סקורקה -עו"ד גלית דמארי               

 , רואת חשבון ליליאן אדרי גזברית המועצה היא יו"ר הוועדהמקריא את הסעיף -ראש המועצה
נמצא שם? זה ההרכב גלית, לא  (חברים? אתה )המנכ"ל 2. וגלית דמארי סקורקה יועמ"ש הוועדה

 ר בוועדה ?או שהמנכ"ל יכול להיות גם חב
 אפשר לעשות את זה ועדת שלושה גם. -מנכ"ל

 סגן גזבר אמור להיות חבר וועדה. -יועמ"ש
אז אני מבקש שהמנכ"ל גם יהיה, אין לנו כרגע סגן גזבר, כשיהיה סגן גזבר אז נבחן  -ראש המועצה

אפשרות שיחליף. אז לפי ההצעה אנחנו מצרפים גם את המנכ"ל המועצה שמואל רוטשס להיות 
חבר בוועדה, לרשום את זה בכפוף לאישור היועמ"ש שאין איזה מניעה או מגבלה למספר החברים 

 זה ההרכב, מי בעד? לא מספיק או לא תקין צריך שלושה אני מניח.פשוט נראה לי בוועדה, שניים 
 .אחד פה :הצבעה

 .אחד פה אושר: החלטה
 

 לתקנות שירותי הדת היהודיים)א( 7לפי סעיף  ועדה לבחירות להליך בחירת רב עיר,  .יב
 :2024 –בחירות רבני עיר(, תשפ"ה )
 מנכ"ל המועצה. –שמואל רוטשס                
 יועמ"ש המועצה. –סקורקה  –עו"ד גלית דמארי                

חברים.  2מקריא את הסעיף והרכב חברי הוועדה, פה בעניין הזה כתוב במפורש שזה  -ראש המועצה
 מי בעד?

 זה המינוי שצריך להיות, מנכ"ל ויועמ"ש? -יעקב אלפסי
לא, גם אני יכול להיות, גם אחרים, זו ועדה מקצועית או ראש הרשות או עובדי  -ראש המועצה

 ה אנחנו רוצים שהתהליך פה יעירי
 רב זה משהו תורני. -יעקב אלפסי

ם הפרוצדורלים, לפיקוח הם לא בוחרים, זו ועדת בחירות.  מי שדואג לכל ההליכי -ראש המועצה
על הדברים, להתנהל מול משרד הדתות מה צריך מה לא צריך. קיבלנו פנייה ממשרד הדתות 

 הזה וצריך לקדם אותו.  תהליךמקדמים את ה
 יש מכרז? -יעקב אלפסי

אני חושב שגם חברי המועצה,  בוחר גוף יש, חדשות תקנות יש, אגביש הליך שלם,  -ראש המועצה
אם כל חברי המועצה, כן כל חברי המועצה הם חלק מהגוף הבוחר. יש הרכב, הדבר אני לא יודע 

הזה לטעמי חשוב, צריך לקדם אותו, גם משרד הדתות מקדם אותו ביוזמתו בקצב מואץ במקומות 
 שאין רבני ערים, לכן חשוב להיות 

 מדובר על רב אחד או רב אשכנזי ורב מזרחי? -יעקב אלפסי
רב אחד, הולך להיות חלק מהתהליך הזה ולא מה שנקרא להיות מהצד. מי בעד  -ראש המועצה

 ?ההרכב
 .אחד פה :הצבעה

 .אחד פה אושר: החלטה
 
 

 ועדה חקלאית:  .יג
 יו"ר הוועדה. –ראש המועצה  –סהר פינטו                
 רונן הלל ואבי כהנוב. –נציגי החקלאים                

שטחים חקלאים שמחייבים  אחוזמקריא את הסעיף, אנחנו עדיין יישוב שיש בו  -ראש המועצה
 הקמת ועדה חקלאית, זו ועדה סטטוטורית. מי בעד?



 .אחד פה :הצבעה
 .אחד פה אושר: החלטה

 
 

 ועדה להנצחת זכרם של נרצחי טרור )נפגעי פעולות האיבה(: .יד
 יו"ר הוועדה. –סהר פינטו,  ראש המועצה                
 תא"ל בני מר. –נציג ציבור                
 נירית מזרחי. –נציג בני משפחה                

מקריא את הסעיף וחברי הוועדה, אני מודה לשניים שביקשנו מהם לקחת חלק  -ראש המועצה
בוועדה שהיא לא פשוטה ויש לה משימה מאוד חשובה. אנחנו רואים הרבה פעולות הנצחה שאנחנו 
מסייעים למשפחה ברמה האישית, אבל יש עוד פעולות הנצחה שאנחנו רוצים לעשות ברמה 

ברמה הלאומית פחות מוסדר מחללי צה"ל   .געי פעולות איבההלאומית ובטח בנושא של הנצחת נפ
בהתנדבות לכן זו ועדה מאוד מאוד חשובה. תא"ל בני מר תושב הישוב הסכים לשמש כנציג ציבור 

ונירית מזרחי אמא של רז מזרחי ז"ל השם יקום דמה הסכימה אף היא לשמש כנציגת ציבור ונציגת 
 המשפחות. מי בעד?

 .אחד פה :הצבעה
 .אחד פה אושר: לטההח

 
 .2025אישור הגדלת מסגרת אשראי לזמן קצר לשנת     6סעיף 

       
 מכתב גזברית המועצה הגב' ליליאן אדרי. -מצ"ב                

 
מקריא את הסעיף, הגזברית מוזמנת להציג את זה. אני אגיד כמה מילים, אנחנו  -ראש המועצה

כי לא הגישו דוחות, אבל המועצה מאשרת אשראי עד  2023בכל שנה המועצה מאשרת, חוץ משנת 
מהתקציב, הליך פרוצדוראלי שנדרש. אנחנו לצערנו בשל קודם כל אישרנו כולנו לפני מספר  5%

כסף בקופות אין לנו  0-נו משתמשים בזה צריך לומר ביושר, אנחנו היום בואנח 2024חודשים לשנת 
, וכדי לנהל 0מלש"ח שהיו בקופות הכל נשרף. כמו שאמרתי קיבלנו  42שום חסכונות הכל נשרף, 

שאין להם את הדברים אנחנו משתמשים בקו אשראי הזה, אגב זו התנהלות שוטפת גם רשויות 
אשראי, כמו כל אחד מאיתנו ברמה אישית גם כשהוא לא  בעיה תזרימית כן משתמשות בקו

משתמש היא מאשר את קו האשראי. אני יכול להגיד לכם שגם ברמת גן כל שנה אישרנו גם כשלא 
 כל אחד מאיתנו יש לו קו אשראי ברמה האישית.  ,כמו שוב אני חוזרהיה בכך צורך בשימוש. 

 גזברית את רוצה להוסיף?
המועצה תאלץ להשתמש בקו האשראי הזה, אנחנו עדיין בתהליך  2025-אני מאמינה שגם ב -גזברית

ולכן אנחנו לוקחים מקדם  2024-, יש לנו אבני דרך בתוכנית הזו שאישר משרד הפנים בשל הבראה
בטחון ומחייבים לעשות מסגרת תקציבית כדי שתאפשר לנו לעבוד. התהליך הזה הוא ארוך, מייגע 

מאמינים שנגיע לאיזון המיוחל לכן אנחנו חייבים את זה כדי לתפקד, להוציא את אבל אנחנו 
ההוצאות השוטפות בלי תקלות. אנחנו ממשיכים להסיע, אנחנו ממשיכים לשלם משכורות, אנחנו 
ממשיכים לתפקד כמועצה ולכן אסור לנו להיתקע, אין לנו ברירה האשראי הזה גובה מאיתנו 

ברירה אחרת, זו האפשרות לרשות במצב שלנו. אנחנו השנה אמורים לאשר ריביות גבוהות אבל אין 
מלש"ח  220-מלש"ח כפי שנקבע ע"י משרד הפנים בתוכנית ההבראה ולכן ה 220מסגרת תקציב של 

 מלש"ח.  11מלש"ח ואנחנו מבקשים את אישורכם לאשר מגרת אשראי של  11-מתוכו מהווה כ 5%
 מלש"ח? 11חייב  -יעקב אלפסי

 .31/12/25-ועד ל 1/1/2025-האשראי ניתן לשנה שלמה מ -ריתגזב
 אמרת לזמן קצר. -יעקב אלפסי

 .31/12/24-שנה זה זמן קצר. האשראי שיש לנו עכשיו פג תוקף ב -גזברית
 אז כל שנה מחדשים אשראי, ככה את צופה שזה יהיה בשנה לאחר מכן? -טליה לנקרי

 כן.  2025-ב -גזברית
 ?2026-ב גם -טליה לנקרי

 אני לא יכולה להגיד, אני לא חושבת אבל אני לא יודעת מה יהיה. -גזברית
אם את אומרת שעשו את בשנה שעברה, ועושים את זה השנה זה משהו שאתם גוררים  -טליה לנקרי

 את זה לאורך זמן.
 אני לא יודעת. 2023כן יש מסגרת אשראי, בשנת  2024אני יודעת שהשנה  -גזברית

הביאו את הדוחות ולא היו מאשרים אז לא הגישו. בגלל שלא  2023-אז אני אגיד, ב -ראש המועצה
כמו שאמרת זו חלק מהסיבה שפתחו את הקרנות והשתמשו בהכל, תבדקו אותי כל שנה פה אישרו 

 את זה ואנחנו גם אישרנו כל שנה ברמת גן, כל שנה בכל רשות. 
 ?הצבעתם לזה כל שנה -יעקב אלפסי

 .שנה כל הצבענו מה לבדוק פשרא -המועצה ראש
 .זו מסגרת אשראי המועצה משלמת רק אם היא משתמשת בזה,  -גזברית

 אם מישהו אין לו קו אשראי אז אשריו. כמו זה קובי -המועצה ראש



 אם אתה מבקש אשראי בבנק, אז לוקחים ממך עמלת אשראי. -יעקב אלפסי
אמת, יש לך עמלת הקצאת קו אשראי ואתה משלם ריבית אם אתה משתמש, אף  -ראש המועצה

 אחד מאיתנו לא רוצה להשתמש בזה,. אני אומר לכם בלי זה אין אפשרות לשלם משכורות זה 
אני מקנא בראשי רשויות שנכנסו הכל , זה המצב הכי ברור שיש, הכל שקוף הלוואי שהיה לנו כסף. 

 מלש"ח בשוטף והם מתגלגלים. 15-ם ולא רשויות גדולות, ומלש"ח בתב"רי 200ויש להם 
 כלאגב קובי, אני אמרתי את זה ואני חוזר, גם רשויות חזקות תזרימית לוקחות קו אשראי, כמו 

 מחזיקים קו אשראי ולכן מבקשים את האישור. מי בעד? האישית ברמה מאיתנו אחד
 .אחד פה :הצבעה

 .אחד פה אושר: החלטה
 אנחנו סוגרים את הישיבה.תודה רבה, 

 
 .21:03ראש המועצה נעל את הישיבה בשעה  -

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

___________________                                                       _______________________ 
 ראש המועצה –מנכ"ל המועצה                                                       סהר פינטו  –שמואל רוטשס 


